

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

Ի. Յ. Գոնբերգ, Ն. Յա. Կրուպնիկ. Սահմանափակ միաչափ սինգուլյար օպերատորների մասին	3
Վ. Վ. Սարաֆյան. Առանձին կետերում վերասերված հավասարումների հզորային խնդիրների կանոնավորման մասին	13
Ն. Կ. Կարապետյանց, Ս. Գ. Սամկո. Որոշ դասերի ինտեգրալ օպերատորների ինդեքսի մասին	26
Ռ. Վ. Ադիբեկյան. Երկու կոմպլեքս փոփոխականի նյուտոնի շարքի զուգամիտության մասին	41
Դ. Մ. Չաուսովսկի. Բաց համակարգերի համարժեք ձևափոխումների գրաֆների վրա	56
Օ. Ա. Մուրադյան. Մյունցի թեորեմում՝ մոտարկող ազդեցությունների գործակիցների աճի մասին	70

С О Д Е Р Ж А Н И Е

И. Ц. Гохберг, Н. Я. Крупник. Об одномерных сингулярных интегральных операторах со сдвигом	3
В. В. Сараян. О регуляризации краевых задач для уравнений, вырождающихся в отдельных точках	13
Н. К. Карапетянц, С. Г. Самко. Об индексе некоторых классов интегральных операторов	26
Р. В. Адибекян. О сходимости интерполяционного ряда Ньютона для функций комплексных переменных	41
Д. М. Чаусовский. Эквивалентные преобразования открытых систем на графах	56
О. А. Мурадян. О росте коэффициентов аппроксимирующих агрегатов в теореме Мюнца	70

CONTENTS

I. C. Gohberg, N. Ja. Krupnik. On certain one-dimensional singular integral operators with a shift	3
V. V. Sarafian. On regularization boundary value problems for equations degenerating in some points	13
N. K. Karapettianc, S. G. Samko. On the index of some classes of integral operators	26
R. V. Adibekian. On the convergence of Newton interpolation series for a function of two complex variables	41
D. M. Chaousovskii. Equivalent transformations of open systems on graphs	56
O. A. Muradian. On the growth of coefficients of approximations aggregates in Münts theorem	70

